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 Protokoll från årsmöte avseende verksamhetsåret 2020 
 Tid:  2021-03-10 kl. 19:00 
 Plats: Online via Zoom 

 Närvarande:  18 fastigheter 
      

1 Årsmötet öppnas Ulf Holmberg hälsade alla välkomna och öppnade årsmö-
tet.  

 
2 

 
Digitala procedurer 

 
Allmänna tips för att mötet ska fungera optimalt, så som 
att man kan räcka upp handen för att rösta/få talan samt 
att stänga av sin mikrofon om man inte har ordet.  
 

3 Val av ordförande för mötet Ulf Holmberg valdes.  
 

4 
 
 
5 
 
6 
 
7  

Val av sekreterare för årsmötet 
samt två justeringspersoner 
 
Val av rösträknare 
 
Årsmötets behöriga utlysande 
 
Upprop och godkännande av full-
makter 

Linda Torstensson valdes till sekreterare och Marie-Louise 
Rosenqvist och Per Faust valdes till justeringsmän.  
 
Sven Liljedahl valdes.  
 
Årsmötet fann mötet behörigen utlyst.  
 
Närvarande fastigheter via zoom har antecknats med var 
sin rösträtt, inga fullmakter har lämnats in.  
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14 
 
 

Behandling av verksamhetsberät-
telse 
 
 
Revisionsberättelse 
 
 
Fråga om ansvarsfrihet för styrel-
sen 
 
Val av ordförande för ett år 
 
Val av två ledamöter till styrelsen 
för två år 
 
Val av revisor för två år 
 
Val av två ledamöter till valbered-
ningen för två år 
 

Verksamhetsberättelse med ekonomisk redovisning har 
skickats ut samtidigt som inbjudan till mötet. Inga syn-
punkter på denna kommer fram vid dagens årsmöte.  
 
Revisionsberättelsen har likaså skickats ut med inbjudan 
till årsmötet, inga synpunkter.  
 
Enhälligt ja.  
 
 
Christoffer Cardling valdes.  
 
Sven Liljedahl 
Thomas Nolin 
 
Jan-Erik Johansson 
 
Mikael Gustafsson Brauner (sammankallande) 
Bengt Månsson 
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16 
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18 

Fastställande av årsavgiften för 
2021 
 
Ärende som väckts i enlighet med 
§9 i stadgarna 
 
 
 
 
Coyard 
 
 
 
 
 
 
Årsmötet avslutas 

Årsavgiften från april 2021 till april 2022 fastställdes till 
200 kr/fastighet.  

 
Mejl från Elvy och Torsten Olofsson, Enrisvägen 29, med 
önskemål om gångstigen från slutet av Enrisvägen till 
Södra vägen ska grusbeläggas. Ulf har gjort en del efter-
forskningar men beslut tas om att detta ärende får gå vi-
dare till styrelsen som får undersöka saken vidare.  
 
Diskussion kring Coyard – appen för grannsamverkan. 
Bara 22 som är anslutna. Några enstaka meddelande som 
berört detta område. Går ej att geografiskt begränsa vilka 
meddelande som ska komma varför mycket ej är relevant. 
Hänskjuter frågan till styrelsen om vi ska ha appen kvar 
eller ej. 
 
Ulf och Per avtackas för sin tid i styrelsen. Mötet avslutas.   

 
 
 
Åhus den 10 mars 2021 
 
 
Linda Torstensson     
Linda Torstensson, Sekreterare     
   
Justeras: 
 
Marie-Louise Rosenqvist                                Per Faust 
Marie-Louise Rosenqvist   Per Faust 
 


